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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2016/17:411 Kommande anslag för polisen

Det har kommit till vår kännedom inom Liberalerna att polisen nu påbörjar sina 
instruktioner till polisregionerna inför budget- och verksamhetsåret 2017. 
Uppgifter från Region Syd hävdar att polisen ska spara 300 miljoner kronor 
2017, detta utöver uppgiften att Polismyndigheten får ett mindre anslag i 
kommande tilldelning. 

Uppgifterna kring besparingar och anpassning av kostnaderna har bekräftats av 
ekonomen vid Region Syd, däremot inte den exakta summan. 

Mot bakgrund av den prekära och inte minst allvarliga situationen inom Region 
Syd, i synnerhet Malmöpolisens situation med mord, skjutningar och kriminella 
gäng som begår grova brott och där handgranater blivit en del i de kriminellas 
verktyg, är vi särskilt angelägna om att informera oss om villkoren för polisen 
och i synnerhet i Region Syd – dessa ekonomiska villkor avgörs ytterst i den 
budget som regeringen beslutar tilldela Polismyndigheten 2017. 

Mot bakgrund av detta vill jag fråga statsrådet Anders Ygeman:

 

Tänker statsrådet ta några initiativ med anledning av de uppgifter om 
besparingskrav på 300 miljoner kronor 2017 som inkommit från Polisen 
Region Syd? 

………………………………………

Roger Haddad (L)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-12-01
Besvaras senast
2016-12-07 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


